
                                           P R O T O K Ó Ł  NR XXXI/2005 
                                     Z XXXI SESJI RADY G MINY MICHAŁÓW

                                             odbytej w dniu 29 grudnia 2005 roku 

Sesja odbyła sie w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Michałowie 

Sesję rozpoczęto o godzinie 10 -tej 

Ponadto w sesji udział biorą :

1. Wójt Gminy – Pan Stanisław Szewczyk
2. Z-ca Wójta Pani Henryka Gietka Bębenek
3. Skarbnik Gminy – Pani Halina Głombińska
4. Przedstawiciel Związków Zawodowych Solidarnośći przy Zespole Placówek Oświatowych
5. Mieszkańcy gminy Michałów
6. Sołtysi z terenu Gminy Michałów

 

     Ad. 1.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy otwierając sesję wypowiedział „WYSOKA RADO” 
otwieram zwyczajną sesję Rady Gminy w Michałowie -przywitał wszystkich obecnych 
stwierdzając jednocześnie , że na stan 15 radnych w sesji udział bierze 12 radnych , a zatem Rada 
Gminy jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć.

Wiceprzewodniczacy na Sekretarza obrad wyznaczył Radnego Pana Koziara Aleksy.

Ad. 2.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy informuje , że Panowie Radni otrzymali projekt porządku obrad 
dzisiejszej sesji , ale dla przypomnienia przedstawię:
1. Otwarcie obrad sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie  między 

sesyjnym.
5. Sprawozdanie Wójta z prac między sesjami.
6. Przedstawienie planów pracy Rady Gminy i Komisji Satłych Rady Gminy na 2006 rok.
7. Informacja z realizacji uchwał z poprzedniej sesji.
8. Wyrażenie opinii dotyczacej projektu uchwały Rady Powiatu w Pińczowie w sprawie

likwidacji Poradni Okulistycznej ,Rehabilitacji i Medycyny Pracy w Zespole Opieki
Zdrowotnej  w Pińczowie.

9. Rozpatrzenie projektów uchwał:
- w sprawie wprowadzenia zmian w budzecie gminy na 2005 r
– w sprawie określenia wydatków budżetowych , których planowane niezrealizowane kwoty 

nie  wygasają z upływem roku budżetowego 2005
–
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- w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre  zasady wynagrodzenia  za pracę oraz 
zasady   przyznawania  nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach 
organizacyjnych na terenie gminy Michałów dodatków do wynagrodzenia , dodatku 
mieszkaniowego i nagród

10.Interpelacje i zapytania radnych.
11.Wolnwe wnioski i informacje.
12.Zamknięcie obrad sesjji.

Wiceprzewodniczacy Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad sesji .
Następnie zwraca się z zapytaniem czy Radni wnoszą propozycje zmian porządku obrad sesji .

Radny Ziółkowski  chciałbym zwrócić uwage , że na poprzedniej sesji Rady Gminy nie była 
podjęta uchwała w sprawie podatku rolnego, dlatego moja prośba o wyjaśnienie tej sprawy.
Skarbnik Gminy wyjaśnia , że na posiedzieniach Komisji Panowie radni nie podjęli żadnej decyzji
dlatego podatek pozostał na poziomie roku ubiegłego , w rozporządzeniu GUS jest kwota od której 
będzie naliczany podatek.
Radny Z iółkowski w związku z powyższym zgłaszam wniosek formalny o wprowadzenie dyskusji 
w temacie podatku rolnego w porządku obrad sesji jako podpunkt 9 b.
Radny Janus zgłasza wniosek o wprowadzenie do porządku obrad  w temacie refundacji kosztów 
poniesionych przy transoporcie kamienia na drodze do Wałów Sędowskich  dla Pana Hery Edward 
z Sędowic między punktem 4 a punktem 5 porzadku obrad sesji.
Radny Tyburczyk zgłasza wniosek powołanie Komisji do negocjacji ze Związkiem „PONIDZIE”
jako podpunkt 9 a.
Wiceprzewodniczacy rady Gminy wniosek Radnego Ziółkowskiego podadaje pod głosowanie.
 W wyniku głosowania 12 było za.

Wiceprzewodniczacy Rady Gminy wniosek radnego Janusa poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 8 za 1 wstrzymujący / 3 nie bierze udziału w głosowaniu/

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy wniosek radnego Tyburczyka poddaje pod 
głosowanie.
W wyniku głosowania 12 było za.

Wiceprzewodniczacy Rady Gminy przedstawiony porządek obrad sesji wraz z wniesionymi 
zmianami poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 12 było za.

Kolejnym punktem porządku obrad sesji jest przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Jednocześnie informuję , że protokół z poprzedniej  sesji Rady Gminy jkest wyłożony do wglądu 
na sali obrad , a także dostępny w biurze rady.
Czy są uwagi do treści protokołu.
Radny Banaszek chciałbym zapytać czy na sesji Rady gminy był W ójt Gminy Tuczępy czy inny 
pracownik Urzędu Gminy , bo ja znam osobę Wójta Gminy Tuczępy i dlatego pytam.
Wojt Gminy odpowiada , że to był Zastępca Wójta Gminy  Tuczępy.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy informuje , że uwaga ta została przyjęta do protokołu w miejsce 
Wójt Gminy zastępuje się wyraz Zastępca Wójta Gminy.
Po wniesionych uwagach protokół w wyniku głosowania został przyjety.
Następnie Wiceprzewodniczacy Rady Gminy przystępuje do kolejnego punktu odrad sesji 
informacji Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym.
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy informuje , że Przewodniczący Rady Gminy nie obecny na sesji
dlatego nie przedstawię .
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał pismo Rady Gminy Iwaniska , która to zwraca sie z 
prośbą o pomoc finansową dla chorej kobiety na nowotwór 
Następnie Radny Janus zabiera głos w sprawie remontu drogi w kierunku Wałów Sędowskich 
Powiedział ,że mieszkańcy sami zmobilizowali się zaoferowali transport na przewóz gruzu.
Dlatego prosi obecnego na sesji Pana Herę o przybliżenie tej sprawy Wysokiej Radzie.
Pan Hera w imieniu mieszkańców wsi powiedział , że tą sprawę jakimś sposobem można załatwić.
Droga ta służy przeciez mieszkańcom i należy ja naprawić.Dlatego dałem swój transport i kamień 
nawiozłem, i chciałbym jakąś rekompensatę.
Rozmawiałm wcześniej z Wójtem , który to mówił , że sie załatwi.
Radny Ziółkowski jaka jest kwota tej robocizny, skoro były uzgodnienia ile to kosztowało.
Radny Klamiński wydaje mi sie , że nie potrzebnie sie tym zajmujemy , jest to chwalebny czyn , 
każdy wie jak wygląda rędzina ,dlatego Pan Wójt będzie wiedział jak to załatwić.
Radny Tyburczyk dziwi mnie to bardzo , bo my jak budowaliśmy drogę do Kołkowa  to nikt nie 
upomniał się o wynagrodzenie.
Radny Kowalczyk nie neguję , żeby Panu Herze zapłacić , ale samowoli nie powinno być , a Pan 
Janus powinien wcześniej to załatwić i nie byłoby problemów.
Radny Janus przecież ja remontowałem most i bez wynagrodzenia.
Radny Koziara skąd ten kamień był wożony.
Pan Hera odpowiada , że to z wybranego szamba.
Radny Koziara przecież w ten sposób wyczyszczono swoje podwórko.
Radny Kowalczyk takie rzeczy trzeba na przyszłośc uzgadniać.
Wójt Gminy odpowiada , że w temacie p. Hery jeżeli Rada przydzieli środki to decyzje można 
podjąć.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy przechodzi do następnego punktu porządku obrad sesji prosi 
Pana Wójta o przedstawienie sprawozdania z prac mięzy sesjami.
Wójt Gminy informuje:
– została sfinalizowana sprawa wodociągowania w 4 miejscowośćiach i przystępujemy do
– realizacji
– informuję , że Stadnina Koni przekazała aparat EKG dla Ośrodka Zdrowia w Michałowie 
– uczestnioczyłem w Walnym Zgromadzeniu Związku Międzygminnego „PONIDZIE” 
– Gminne Centrum Kultury jest już prawie gotowe pozostały tylko końcowe sprawy
Wiceprzewodniczący pyta czy są pytania do Pana Wójta .
Radny Klamiński pyta jakie jest ogrzewanie w GCK.
Wójt odpowiada , że ogrzewanie elektryczne.
Radny Tyburczyk czy miejscowości ujęte do wodociądowania będą wodociągowane wraz z 
przysiółkami.
Radny Wleciał czy jest możliwość korzystania z internetu do kogo się zwrócić.
Radny Klamiński czy przysiółek Przeczki jest ujety do wodociągowania .
Radny Banaszek  mam pytania:
– kto był na sesji Rady Gminy czy to był Wójt Gminy Tuczępy czy inna osoba
–  kto powinien odwołać nauczyciela z wyrokiem 
–  kiedy będzie konkurs na kierownika SZOZ
– kiedy będzie konkurs na kierownika GOPS

Wójt Gminy odpowiada ,że tylko Betlejem na dzień dzisiejszy jest nie przyłączone.
Możliwośc korzystania z internetu będzie , ale firma musi zrobić rozeznanie, muszą być stacje 
przekażnikowe.
W Statucie jest zapis ,że będzie można prowadzić działalność gospodarczą .
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Konkurs na Kierownika Biblioteki się odbył zgodnie z wymaganymi kryteriami . Kierownikiem 
została Pani Dorota Bębenek , która ma wykształcenie bibliotekarskie , druga Pani jesta Marta 
Tyburczyk .
Radny Ziółkowski pyta jakie wykształcenie ma Pani Tyburczyk.
Wójt odpowiada , że średnie i kontynuuje wyższe wkształcenie.
Dokumentacji dla przysiólka Przeczki nie ma , ale będzie zrobiona .
Na poprzedniej sesji Rady Gminy był obecny Zastępca Wójta Gminy Tuczępy.
Nauczycieli zatrudnia i zwalnia Dyrektor Szkoły.
Konkurs na kierownika GOPS sie odbył , osoby zatrudnione mają wymagane wykształcenie.
 Po wniesionych pytaniach sprawozdanie Wójta zostało przyjęte.

Ad.6.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy przystęuje do punktu 6 i prosi Przewodniczaca Komisji 
Rewizyjnej o przedstawienie planu pracy komisji na 2006 rok.
Przewodnicząca Komisji przedstawia plan pracy na 2006 rok.
Radny Tyburczyk proponuje w planie pracy Komisji Rewizyjnej dopisać punkt w miesiącu styczniu 
kontrola działalności finansowej  SZOZ.
Propozycja zostaje uwzględniona , w wyniku głosowania 12 było za.
Następnie plan pracy na 2006 rok przedstawia Przewodniczacy Komisji  Rozwoju Społeeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów.
Plan pracy Komisji został przyjęty w wyniku głosowania 12 było za.
Przewodniczący Komisji Zdrowia , Oświaty ,Kultury Bezpieczeństwa Publicznego 
,Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego przedstawia plan pracy na 2006 rok.
Plan pracy zostaje przyjęty w wyniku głosowania 12 było za.
Następnie plan Pracy Rady Gminy przedstawia Wiceprzewodniczący Rady Gminy.
Ramowy Plan pracy zostaje przyjęty w wyniku głosowania 12 było za.

Ad.7.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy przystępuje do kolejnego punktu porządku obrad sesji prosi 
Panią Zastępca Wójta Gminy o przedstawienie informacji z realizacji uchwał Rady Gminy z 
poprzedniej sesji.
Zastępca Wójta  przedstawia informację – informacja została przyjęta.

Ad. 8 .
 
Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad sesji przystępujemy do punktu zaopiniowania projektu 
uchwały Rady Powiatu w Pińczowie w sprawie likwidacji Poradni  Okulistycznej , Rehabilitacji    i 
i Medycyny Pracy w Zespole Opieki zdrowotnej w Pńczowie.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy informuje , że przy opiniowaniu projektu uchwały wyłączamy
poradnie okulistyczną , gdyż poradnia ta zostaje.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy  poddaje pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu z 
wyłączeniem  Poradni Okulistycznej .
W wyniku głosowania 3 za, 2 przeciw , 5 wstrzymujących , 2 osoby nie głosują.

Ad.9

Wiceprzewodniczacy Rady Gminy przystępuje do kolejnego punktu porządku obrad sesji  uchwały 
wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2005 rok.

4



Wiceprzewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opini.
Przewodniczacy przedstawia opinie – opinia pozytywna.
Wiceprzewodniczacy Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Wiceprzewoniczący Rady Gminy projekt  uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 
gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 12 było za.

W materiałach na sesję Panowie radni otrzymali projekt uchwały w sprawie określenia wydatków 
budżetowych , których planowane niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2005.
Wiceprzewodniczacy Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinie – opinia pozytywna.
Wiceprzewodniczacy Rady Gminy prosi o pytania .
Radny Klamiński pyta czy nie było na co wdatkować środków .
Radny Kowalczyk odpowiada , można , ale musi być cel.
Jeżeli chcecie szczegółowo wszystkie wydatki jest lista do wglądu.
Wójt Gminy powiedział , że wszystkie szkoły zostały wzięte pod uwagę, chcemy zakupić 
kserokopiarkę do Węchadłowa i Michałowa, stół bilardowy.Środki na modernizację świetlic 
strażackich , również świetlic wiejskich .
Wiceprzewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy projekt uchwały w sprawie określenia wydatków budżetowych , 
których planowane niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2005 
poddaje pod głosowanie.

W wyniku głosowania 12 było za.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy infoprmuje , że kolejnym punktem porządku obrad jest projekt 
uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego niektóre zasady wynagrodzenia za pracę 
oraz zasady przyznawania nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach 
organizacyjnych na terenie gminy Michałów dodatków do wynagrodzenia , dodatku 
mieszkaniowego i nagród.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Zdrowia ,Oświaty ,Kultury 
Bezpieczeństwa Publicznego , Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego o przedstawie opinii.
Przewodnmiczący Komisji przedstawia opinie- opinia pozytywna .Wiceprzewodniczący Rady 
Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Budżetu i Finansów 
o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię- opinia pozytywna.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy prosi o dyskusję
Radny Klamiński pyta czy są wprowadzone zmiany , które były dyskutowane na posiedzeniu 
komisji.Mając regulamin przed sobą  nie ma w nim kryterium oceny Dyrektora , kierowanie 
zespołem nie mając budżetu jest bardzo tyrudne .Jak ocenić Dyrektora , jeżeli my go nie znamy, 
czy przestrzega dyscypliny budżetu .
Pani Skarbnik odpowiada , że jest prowadzona księgowość dla poszczególnych szkół .
Radny Klamiński dać to co  jest w subwencja i nic więcej.
Pani Skarbnik pyta czy są jakieś nieścisłości.
Radny Klamiński jest tylko uwaga , że przy podziale środków na remonty winna zdecydować Rada 
Gminy.
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Skarbnik Gminy niech Rada Gminy określi kryteria i wskaże jak to ma wyglądać.
Radny Klamiński – Rada Gminy winna być poinformowana gdzie jest remont , uważam , że jest to 
rozsądne dyrektor szkoły winien być gospodarzem w swojej szkole.
Radny Ziółkowski – słyszę , że współpraca nie za bardzo się układa .
Doradca prawny wyjasnia , że przeciez można zdyscyplinować Dyr. Szkół, kierowników .
Radny Ziółkowski jeżeli chcecie coś zmienić to trzeba wrócić do posiedzeń Komisji, a nie teraz 
dokonywać poprawek.
Radny Wleciał powiedział , że regulamin został przeanalizowany i omówiony , natomiast przy 
negocjacji ze związkami zawodowymi dokonano zmian .
Obecna na sesji Pani Agnieszka Wójcik -przedstawiciel Związków zawodowych Solidarność
przecież regulamin ten jest co roku i negocjacje prowadzone są tak jak obecnie.
Radny Koziara opinia jest do innej treści , a regulamin jest inny, dlatego moja propozycja jest , aby 
ten punkt wycofać z obrad sesji.
Radny Tyburczyk brałem udział w negocjacjach i nic związki nowego nie wymyśliły, różnice były 
bradzo małe .
Wójt Gminy ja osobiście muszę podziękować związkom za współpraca ,  która była bardzo rzetelna 
i obiektywna , związki broniły finansów gminy ,aby to załatwić w miarę możliwości.
Związki zaakceptowały dodatek funkcyjny, nagroda musi być zaopiniowana przez Wójta .
Radny Klamiński , gdy będą kryteria oceny w Regulaminie to Pan Wójt ma pole do popisu, musimy 
sobie powiedzieć to co wygodne dla nauczyciela to nie dla dzieci.
Radny Ziółkowski ja mam regulamin z Pińczowa , który również był tutaj i czasu było dosyć na 
negocjowanie.
 Wleciał na posiedzeniu Komisji regulamin był zmodyfikowany.
Wiceprzewodniczący Rady wniosek Radnego Koziary o wycofanie z porządku obrad sesji projekt 
uchwały i przeniesienie na sesje następną poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 10 było za 1 przeciw ,1 wstrzymujący.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy ogłasza 10 minut przerwy.

Po przerwie Wiceprzeprzewodniczący wznawia obrady sesji.
Radny Tyburczyk proponuje , aby powołać komisję albo zesół d/s negocjacji ze stronu Rady Gminy 
i przedstawicieli Związku Mięzygminnego „PONIDZIE” w celu wypracowania konkiretnego 
stanoweiska przynależności i skutków finansowych do tego związku.
Rada Gminy przychykla się do propozycji.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy prosi o zgłaszanie osób do składu Zespołu Negocjacyjnego 
Radny Kowalczyk Bogusław
Radny Koziara Aleksy
Radny Klamiński Marian
Radny Ziółkowski podziękował za pracę w zespole, jednocześnie pyta czy ta komisja czy to zespoł 
do spraw negocjacji ma umocowanie prawne.
Wójt Gminy jeżeli jest propozycja , żeby to był zespół Negocjacyjny niech zostanie.
Wójt Gminy dodał dalej ,chciałbym , aby ten zepół pomógł w rozwiązaniu tego problemu , aby nie 
było cokolwiek robione wbrew woli Rady Gminy .   
 Powołany skład zespołu wyraził zodę i w terminie wyznaczonym przez Pana Wójta będzie 
negocjował.
Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy przystępuje do punktu zgłoszonego przez Radnego 
Ziołkowskiego w sprawie  podatku rolnego. 
Chciałbym wiedzieć dlaczego nie była podjęta uchwała o podatku rolnym/
Pani Skarbnik odpowiada , że , że podatek nasz jest na poziomie rozporządzenia GUS.
Radny Ziołkowski jakie są skutki umorzeń za 2005 rok
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Radny Klamiński członek Komisji Rewizyjnej przedstawia dane za trzy kwartały 2005 roku.
Za ostatni kwartał jeszcze nie ma , komisja nic nie zrobiła.
Wójt Gminy wyjaśnia ,że skutki to co innego niż umorzenia  z urzędu.
Prócz danych osobowych wszystko jest dostępne.
Radny Ziółkowski moja prośba , aby na następny raz tak nie postępować .

ZAPYTANIA I WNIOSKI.

1. Radny Ziółkowski prosi o przedstawienie sprawozdania z dróg .
2. Radny Ziółkowski mam pytanie co dzieje sie w przedszkolu w Michałowie , że pracuje krócej.
3. Sołtys wsi Zagajówek ma prośbę , aby przywożąc kamień dać wcześniej znać , bo przywozi się i 

nie ma gdzie wysypać.
4. Przedstawienie kosztów symulacji jednego mieszkańca przy wodociągowaniu.
5. Sprawa prowizji dla sołtysów
6. Radny Wleciał czy jest możliwość zmiany przebiegu wodociągu.
7. Radny Klamiński ja prosiłem o wysypanie kamienia ze zjazdów z dróg głównych na drogi polne. 
ale nie w pełni zrealizowano tak jak winno być.
Wójt Gminy odpowiada , że były środki na kamień dlatego trzeba było wywieść.
Sprawa przedszkola wyjaśniam , że przedszkole pracuje normalnie , z tym , że godziny otwarcia 
przedszkola dostosowano do prośb rodziców , ten cza powyżej normy panie pracują gratis , ale 
dzieci opiekę mają. 
Odnośnie kosztów wodociągowania , dokumenty znajdują sie w Urzędzie gminy i są do wglądu , 
dlatego właśnie my musimy ustalić kwotę.Przecież każdy z mieszkańców otrzymał i podpisał 
oświadczenie  na dzień dzisiejszy nie było żadnych sprzeciwów.
Pan Szałapski – pracownik urzędu Gminy informuje , że na sesję następną przygotuje szczegółowe 
sprawozdanie o drogach.
Radny Zięba chcę poinformować Wysoką Radę poraz któryś , że otrzymaliśmy od BS Działoszyce 
budynek , który został zniszczony na czyjeś zlecenie.Wystąpiliśmy do Wójta Gminy ,a w zasadzie 
młodzież Węchadłowa o przekazanie środków na remont , na dzień dzisiejszy młodzież nie ma sie 
gdzie spotykać, jak również rolnicy przeprowadzać zebrań.
Chcę poinformować , że na dzień dzisiejszy wyznaczony jest termin sprzedaży budynku za kwotę 
1700 zł , bez konsultacji z mieszkańcami podjęta zastała uchwała .
Dlatego chciałbym usłyszeć odpowiedz w tym temacie.
Pojechałem do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego i dowiedziałem się ,że budynek ten 
nie zagraża  bezpieczeństwu.Dlatego jest to sprzeczne z tym co mówi Pan Wójt , że budynek jest
przeznaczony do rozbiórki.  

         Wiceprzewodniczący Rady Gminy kończąc obrady sesji złożył życzenia noworoczne dla 
pracowników Urzędu jak również obecnych radnych i mieszkańców gminy, życząc dużo zdrowia 
wszelkiej pomyślności w nadchodzącym 2006 roku.
Obrady sesji zostały zamknięte o godz. 14-tej.
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